in general to open, set up, close and amend companies; to supply and recruit staff, labours and servants and to dismiss them from service. To apply for and do all matters related to issuing residence or visiting visas; and do all acts that may be required thereto; he hall have the right to conclude hall have the right contracts with herself.

- نبرا To act in the trade, professional or industrial, tourist license or otherwise by assignment or mortgage or redeem mortgage whether to horself or others under the conditions as deemed proper by her for her confirmation to receive the value of the solling in cash or by cheques and eneash the same from banks.
- .Es erasing, procedures. review, audit, issue licenses, permits, plans, title deeds and documents, inclubership certificates and also entry and registration procedures, correcting, surveying, To execute the procedures related to deleting inspection, ងកាល់ checking. canceling
- (8) fulfill in return and pay the prices, rights of others, rents, wages, salaries, fees, taxes, insurances, compensations. insurances, compensations, debts, inherited money, pensions whother amicably or judicially, and also to allowances and penalties. financial or receive rights ij kind, and dues prices, rents. either

- هذا المخصوصين وأبه حيق أيرام المحقود یاصدار تاشیره آثامهٔ او زیاره، وعمل کل ما تتقدم والطلبات واجراء جميع المسائل المنعلقة الشركات، واستقدام وتعيين المدوظةبين والعمال لمُختمين وحسرفهم من الخدمة. كاما لمها ان عامرفان نهاحق فتتح وتاسيس واعلاق وعميل اسع فالمندية ران دار خ <u>.</u>
- بشوكات التمي تراها وتلترها وتقبل بها ونلك Ļ. الرخصة الكجارية أو المهنية أو بالمتازل الفردان وفائد التردين سوله لتغسيها أو من أجل قبض عليمة النبع نقدا أو السياحية وغيرها و يسدر فيا من البشواك. المنصدرف شي , il المناحية بالشروط

درا

سنز والسقنعظي والإلغاء المنكية وشهادات العضوية وكلالك إجلااءات ندان روز آلؤ شف والد (4) (4) حييه والمحس Ė المزنجعة وللتساقيق واس والغراخيص والمخططات القيام بإجراءات المعاين القيد والتسجيل والتح

ŧ.

المنغير والإرجارات والأجور والمعرشيات والرسوم والأموال الصوروثة والصعائمات والديون رجساه والأنمان والإيجارات والتأمينات والشعوب هسات واللطس ائب والتأمينات والتعويضمات والبسدادات سأن وحققسموق عوالميني الحقوق والاستحقاقات المالي أو قنساء والوقاه بالمقابل بالأشم الغرائطات ا ا آ

Q

To open, close and manage the existing and new accounts of all types in the banks in Canada in my name of the names of the shops, establishments.

 \circ

حنى فنتح وإغلاق وادارة الحسابات القائصة والمجديدة 新建 100 - 9 <u>ا</u> ده بأسماء السطال والمؤس عذبي أنو أعيها لدى اللمه

Ġ

STATE PLANTS